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13 czerwca br. odbyło 
się uroczyste otwarcie Stacji 
Uzdatniania Wody „DREW-
NICA”. Na dzień dzisiejszy 
zaspokaja ona potrzeby ok. 
70% mieszkańców Ząbek, do 
których woda dociera dwie-
ma magistralami – do ul Szpi-
talnej oraz ul. Rychlińskiego. 
Jednak w związku z tym, że 
nasze miasto intensywnie się 
rozwija, pracujemy nad jej 
dalszą rozbudową o kolejne 
ujęcia, zestawy pomp i filtrów 
oraz specjalną magistralę od 
ul. Rychlińskiego pod torami 
PKP do ul. Legionów – tak, by 
jeszcze poprawić zaopatrzenie 
w wodę w Ząbkach południo-
wych.

SUW „Drewnica” już działa! 

Oficjalne otwarcie Hotelu MANSOR

(dokończenie na str. 7)

Wstęgę przecinają: Monika i Michał Stala, Barbara i Janusz Małeccy oraz Robert Perkowski, burmistrz Ząbek

Burmistrz Robert Perkowski i prezes PWiK w Ząbkach Sp. z o.o. Janusz Tomasz Czarnogórski z laureat-
kami konkursu 

Czytaj na str. 5
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Piotr Uściński  - Prosto z Sejmu

Muzeum w Ossowie Przerwa dłuższa niż sesja

Zapraszam do mojego Biura Poselskiego: 
Ząbki ul. Wojska Polskiego 1 lok. 107, 

po uprzednim umówieniu telefonicznym 
pod nr tel. 731 970 077.

W ubiegłym tygodniu 
na moje zaproszenie do Os-
sowa przyjechał Dyrektor 
Muzeum Wojska Polskiego 
dr Adam Buława. Pokaza-
liśmy dyrektorowi miejsca 
związane z Bitwą Warszaw-
ską 1920 r., tj. cmentarz po-
ległych oraz miejsce boha-
terskiej śmierci ks. Ignacego 
Skorupki. Opowiedzieliśmy 
także o historii upamiętnia-
nia wydarzeń i osób związa-
nych z bitwą. W końcu po-
kazaliśmy działkę, na której 
Burmistrz Ryszard Madziar 
zaprojektował kilka lat temu 
Muzeum Bitwy Warszaw-
skiej.

Według wstępnych za-
powiedzi Ministerstwo 
Obrony Narodowej wyasyg-
nuje środki na budowę Filii 
Muzeum Wojska Polskie-
go w Ossowie. Rada Miasta 
Wołomin pod przewodni-
ctwem Leszka Czarzastego 
jednomyślnie zdecydowała 
o przekazaniu działki w Os-
sowie wraz ze wspomnia-
nym projektem. Czekamy 
na ustalenie szczegółów i 
podpisanie odpowiednich 
umów. 

To niewątpliwie wielki 
sukces mieszkańców Woło-
mina, Ossowa i okolic. Ot-
warcie muzeum nastąpić 
powinno bowiem w ramach 
obchodów 100-nej rocznicy 
Cudu nad Wisłą już za 3 lata. 
Czasu jest wyjątkowo mało, 
a pracy dużo. Ale wierzy-
my, że się uda. W tym miej-
scu chciałbym podziękować 
wszystkim, którzy zaangażo-
wali się w sprawę. 

Szczególne podziękowa-
nia należą się Panu Senato-
rowi prof. Janowi Żarynowi, 
który nie bacząc na obiek-
tywne i subiektywne trud-
ności podjął się misji, która 
z dnia na dzień wydawała 

się coraz bardziej niemożli-
wa do wykonania. Nie było 
bowiem łatwo. Kiedyś warto 
będzie opisać całą tę grę, jaka 
toczyła się i toczy w tej spra-
wie. Grę, w której lokalni „an-
ty-PiS-owcy” wspierani przez 
wytrawnych polityków partii 
opozycyjnych, starali się dzia-
łać tak, aby udawać, że chcą 
budowy muzeum, ale w re-
zultacie pogrążyć cały projekt, 
winą obarczając środowisko 
PiS. W tych warunkach na-
prawdę trudno jest wierzyć w 
powodzenie, prof. Jan Żaryn 
wierzył i dalej wierzy, że się 
uda. Co więcej aktywnie dąży 
do realizacji, a efekty już wi-
dać. Za to naprawdę dziękuję. 

Zapyta ktoś o co chodzi, 
o jaką grę? Szanowni Pań-
stwo, można by książkę na-
pisać. Przytoczę jednak kil-
ka faktów. Na jesieni 2016  r. 
Pani Burmistrz proponuje 
radzie uchwałę wzywającą 
parlamentarzystów podwar-
szawskich do pomocy w spra-
wie budowy muzeum, taką 
ogólną, bez szczegółowych 
danych, propozycji, oczeki-
wań. Na to wspólnie z Janem 
Żarynem i Jackiem Sasinem 
wystosowałem odpowiedź, w 
której proszę o podanie har-
monogramu budowy, ocze-
kiwań ze strony miasta, aby 
starać się pozyskać wsparcie 
finansowe musimy przecież 
mieć podstawowe informacje, 
przede wszystkim potrzebna 
jest wiedza na temat, w jakim 
czasie i ile pieniędzy miasto 
oczekuje. Ale na to pismo nie 
dostaliśmy do tej pory odpo-
wiedzi! Tymczasem Pani Bur-
mistrz wspierała posłów PO i 
.N, którzy złożyli w tym czasie 
wniosek do budżetu państwa 
o zabranie kilku milionów 
złotych Instytutowi Pamięci 
Narodowej w celu wsparcia 
budowy muzeum. Wnioski te 
skazane były od samego po-
czątku na porażkę, gdyż ogra-
niczanie funduszy IPN-u nie 
ma szans na nasze poparcie.  

Pomysł, aby Muzeum 
Wojska Polskiego przeję-
ło budowę jest chyba w tych 
warunkach najlepszy. Mam 
nadzieję, że szybko zostanie 
odpowiednio sformalizowany 
i budowa ruszy! 

Piotr Uściński
Poseł na Sejm RP

Wnioskując o zwołanie 
nadzwyczajnej sesji rady miej-
skiej, burmistrz Elżbieta Rad-
wan wprowadziła do porząd-
ku obrad kilka uchwał, m.in. 
w sprawie zmiany uchwały bu-
dżetowej gminy Wołomin na 
2017 r. oraz w sprawie nabycia 
nieruchomości, zgody na wy-
najem i nadanie nazwy rondu. 
Taki porządek obrad wzbudził 
długą dyskusję, radnym nie 
spodobało się, że uchwały, któ-
re powinny być procedowane 
na zwyczajnej sesji rady, zosta-
ły wprowadzone na sesję nad-
zwyczajną. Burmistrz Radwan 
tłumaczyła: - Najważniejszym 
tematem są zmiany w uchwa-
le budżetowej ze względu na 
ogłoszenie przetargu i podpisa-
nie umowy z wykonawcą. Jed-
nak skoro mamy przygotowane 
uchwały, one nie są kontrower-
syjne, nie sprawią kłopotu. Sko-
ro się spotkaliśmy, to wykorzy-
stajmy czas efektywnie, bardzo 
proszę o procedowanie tych 
uchwał, które są w porządku. 

- Nie przyjmuję do wiado-
mości argumentacji pani bur-
mistrz – odpowiadał radny 
Adam Bereda. - Nie możemy 
czynić z sesji nadzwyczajnej 
zwyczajnej. Żeby dobrze popra-
cować nad uchwałami, powinny 
spotkać się komisje rady. Chodzi 
o tryb, nie powinno się wrzucać 
uchwał, które mogą poczekać, 
do trybu sesji nadzwyczajnej. 
Chodzi też o to, żeby nie nad-
używać trybu sesji nadzwyczaj-
nej, ponieważ rada ma wtedy 

WOŁOMIN. Gmina to żywy organizm, potrzeby mieszkańców to żywe potrzeby, czasem się zmieniają z dnia na dzień i nie można 
nam zarzucić, że nie dbamy o inwestycje – mówiła burmistrz Elżbieta Radwan podczas sesji nadzwyczajnej.

ograniczone możliwości działa-
nia. 

Elżbieta Radwan nie ustę-
powała: - Jeżeli już się spotkali-
śmy, to proszę o procedowanie 
tych uchwał, bo jesteśmy zgod-
ni, że nie ma uchwał kontrower-
syjnych. Burmistrz odniosła się 
do uchwały w sprawie nadania 
rondu u zbiegu ulic Wileńskiej 
i Ogrodowej imienia Francisz-
ka Polikarpa Bulika, burmi-
strza Wołomina w latach 1990-
1994. – Rondo zostanie oddane 
do użytku przed kolejną sesją i 
warto, żeby było godnie uhono-
rowane.

Ogrodowa potrzebna, 
czy nie?

Ostatecznie radni przyjęli 
porządek obrad, po czym za-
częła się kolejna dyskusja, doty-
cząca uchwały w sprawie zmia-
ny uchwały budżetowej na 2017 
rok. Podobno zmiany miały do-
tyczyć jedynie ul. Chełmskiej, 
gdzie konieczne było zwięk-
szenie środków o 74.300 zł w 
związku z wyższymi cenami 
ofert złożonych w postępowa-
niu dla zadania inwestycyjne-
go. Jednocześnie pojawiło się 
zwiększenie środków na wyko-
nanie dokumentacji i przebu-
dowa ul. Ogrodowej o 700.000 
zł. Ponadto zmiany objęły 
wprowadzenie projektu „Re-
mont dla seniora” – 7000 zł, re-
alizację zadań z zakresu ochro-
ny zdrowia – 20 000 zł i zakup 
nagród w konkursie dotyczą-
cym prawidłowej segregacji od-

padów – 8000 zł. Najwięcej py-
tań wywołało 700 tys. zł na ul. 
Ogrodową. Burmistrz Radwan 
wyjaśniała, że pojawiła się taka 
możliwość, że można zakoń-
czyć prace w centrum miasta: 
rondo, pasaż i remont siedziby 
PWiK. – Najprawdopodobniej 
w lipcu służby marszałka będą 
gruntownie remontować ul. Le-
gionów. Stąd wniosek o zabez-
pieczenie środków na ul. Ogro-
dową, żeby zakończyć wszystkie 
sprawy w centrum miasta, Czy 
to nie jest zasadne, że chcemy ro-
bić kompleksowo, po gospodar-
sku – pytała burmistrz. 

Inne zdanie o ul. Ogrodo-
wej miał przewodniczący rady 
Leszek Czarzasty: - Dla mnie 
to nie jest inwestycja pilna, poza 
tym PWiK, taka bogata firma, 
buduje taki pasaż, to nie może 
przy okazji zrobić tego kawałka 
ulicy? Stać ich na to, to bogate 
przedsiębiorstwo. Po chwili rad-
ny dodał: - Państwo wyskakuje-
cie z tym tematem, a mieszkańcy 
czekają na informację, kiedy np. 
zajmiecie się ulicami na  Sławku, 
zdewastowanymi w czasie mo-
dernizacji linii kolejowej. 

Radny Dominik Kozacz-
ka upomniał się o ul. Traugut-
ta: - Niedawno słyszałem, że jak 
pojawią się pieniądze z oszczęd-
ności poprzetargowych, to bę-
dzie robiona ulica Traugutta, 
pani nawet się zadeklarowała, że 
właśnie na najbliższej sesji, czy-
li na tej, która była trzy tygodnie 
temu, zostaną przesunięte środ-
ki na ul. Traugutta. Radny za-

rzucił burmistrz, że „na jednej 
sesji mówi jedno, a za miesiąc 
co innego”. Burmistrz Radwan 
broniła zmian słowami: - Gmi-
na to żywy organizm, potrzeby 
mieszkańców to żywe potrzeby, 
czasem się zmieniają z dnia na 
dzień i nie można nam zarzu-
cić, że nie dbamy o inwestycje. 
Przypominam: 30-40 inwestycji 
w poprzedniej kadencji, ponad 
100, w każdym roku, w naszej. 

Jeszcze radny Mirosław 
Bieńczyk przyznał, że przed se-
sją przeszedł się ul. Ogrodową 
i nie widzi potrzeby przebudo-
wy: są chodniki z kostki, asfalt, 
studzienki, wszystko jest jak na-
leży, a są takie ulice w gminie, 
gdzie mieszkańcy od kilkudzie-
sięciu lat czekają na asfalt. 

A potem, po krótkiej prze-
rwie radni zagłosowali za wpro-
wadzeniem zmian do uchwały 
budżetowej (czyli również za 
przebudową ul. Ogrodowej), 
uchwalili także zmiany w WPF 
na lata 2017-2026. Po tych gło-
sowaniach radny Adam Be-
reda złożył wniosek formalny 
o przerwę w obradach do 29 
czerwca, do godz. 9.30, uzasad-
niając, że jego zdaniem po pod-
jęciu uchwał finansowych wy-
czerpany został porządek obrad 
sesji nadzwyczajnej. Ponieważ 
radni poparli ten wniosek, po-
zostałe punkty, w tym nadanie 
imienia rondu, zostaną rozpa-
trzone podczas kolejnej sesji 
wołomińskiej rady. 

MB

Kamil Ruta z Pucharem Świata!
Lider światowego rankingu 

w formule low kick do 86 kg 
wystartował w jednej z najwięk-
szych imprez kickboxerskich 
na świecie. W zawodach wzięło 
udział ponad 1800 zawodników 
z prawie 50 federacji narodo-
wych, skupionych w WAKO, 
najważniejszej organizacji w tej 
dyscyplinie sportu. Kamil Ruta 

przed zawodami uległ drobne-
mu urazowi i nie czuł się w pełni 
zdrów. Pomimo przebytej kon-
tuzji oraz długotrwałej podróży, 
pokazał, że należy do światowej 
czołówki. W półfinale jego ry-
wal nie przystąpił do walki, a 
w finale Kamil bezdyskusyjnie 
wygrał na punkty z reprezen-
tantem Rosji, zdobywając jeden 
z dwóch pucharów dla Polski w 
formule low kick.

- Wygrana Pucharu Świata 
jest dla mnie miłym zwieńcze-
niem pierwszej części sezonu. 
Po letnich przygotowaniach chcę 
dobrze wypaść na mistrzostwach 
świata w listopadzie, które zo-
staną rozegrane w Budapeszcie. 
Ponadto będę bronił tytułów za-

W ostatni weekend zawodnik Wichru wystartował w barwach reprezentacji Polski w Pucharze Świata we włoskim Rimini. Najlepszy w 
rankingu zawodnik federacji WAKO potwierdził swoją formę, zdobywając trofeum.

wodowego mistrza Polski w for-
mule K1. Razem z moim trene-
rem Grzegorzem Engelem będę 
pracował nad podtrzymaniem 
dobrej passy w ringu. Oprócz 

współpracy z trenerem w osią-
ganiu sukcesów pomagają mi 
sponsorzy, klub Wicher i miasto 
Kobyłka, za co serdecznie dzię-
kuję - powiedział Kamil Ruta.

Kamil Ruta z trenerem Grzegorzem Engelem
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Finał 10. Festiwalu Perła Baroku 
– Koncerty Mistrzów

Zapraszamy do Placówki Parterskiej w Rembertowie 
ul. Gen. A. Chruściela ''Montera'' 37/39 lok. 201 
tel. 22 778 92 30, pn.-czw. 9:30-17:30 pt. 8:00-16:00

Anna Szarek-Lisiewicz, 
to osoba, o której można na-
pisać książki, bowiem to, co 
robi, jak kocha muzykę - jest 
genialne, godne podziwu i 
uznania. Jest czarodziejką za-
klinającą niedowiarków w 
sympatyków muzyki poważ-
nej. Jest dynamiczna, piękna 
i lśni blaskiem, co potęguje 
jeszcze kobyłkowska Bazylika 
Św. Trójcy.

A co czyni najcudow-
niej?... Atmosferę, która zwa-
bia co roku ludzi, niezależnie 
od wieku, czy muzycznych 
preferencji. Bowiem pojawia-
ją się tu dorośli, ale również 
dzieci, które mogą od małego 
tę formę sztuki pokochać i jej 
się nauczyć.

 O swej misji sama mówi 
najlepiej: „Jestem pasjonatem 
muzyki, jestem też muzy-
kiem, stąd moje doświadcze-
nie. Odkryłam podczas mojej 

Po raz dziesiąty koncerty festiwalowe dostarczyły nam mnóstwo wrażeń i nowoczesnego sposobu  myślenia. A przede wszystkim  
przeświadczenie, że muzyka jest niezwykle różnorodna, bogata i interesująca. Nie byłoby tego, gdyby nie cudowni muzycy i po-
stać wyjątkowa, twórczyni i dyrektor festiwalu, pani Anna Szarek – Lisiewicz. 

drogi, że nie tylko granie, ale 
też wspólne słuchanie niesie 
wielką radość i zmienia świat, 
dlatego organizuję Międzyna-
rodowy Festiwal PERŁA BA-
ROKU - KONCERTY MI-
STRZÓW”.

Czym jest muzyka? 
„Może po prostu niebem, z 
nutami zamiast gwiazd?” Tak 
sądził Ludwik Kern. Czy to 
prawda? Tak. Bo Pani Anna 
potrafi to nam udowadniać 
od wielu lat. 

O kobyłkowskich kon-
certach wspominał Paweł 

Pawlik - zastępca Dyrektora 
Programowego RMF Clas-
sic – „Impresariat prowadzo-
ny przez Panią Annę stanowi 
dla nas wzorzec działań arty-
stycznych i promocyjnych na 
światowym poziomie, mocno 
osadzonych w lokalnej, pod-
warszawskiej społeczności.”

A jaki był  niedzielny fi-
nał? Tu akurat zaskoczenia 
nie było. Frekwencja spek-
takularna, wrażenia genial-
ne, brawa bez końca… Pieśni 
Enrico Caruso …

Wystąpili Baltazar Zu-
niga – tenor i Nazareno Fer-
ruggio – pianista. Ten koncert 
potwierdził magię Internetu, 
bowiem przypadkiem w In-
ternecie zeszły się muzyczne 
drogi Pani Anny i muzyków. 
Baltazar Zuniga występował 
z sukcesami w najznamienit-
szych salach koncertowych 
świata, od   Lincoln Center 
w Nowym Jorku po Teatr La 
Scala w Mediolanie.   Jest te-
norem solistą zespołu La Pe-
tite Bande i Collegium Vocale 
Gent. Towarzyszący mu przy 
fortepianie wybitny włoski 
pianista Nazareno Ferruggio, 
zdobył osiemnaście pierw-
szych nagród na wielkich 
konkursach muzycznych oraz 
ogromnie prestiżowe zwycię-
stwo IBLA Grand Prize i jest 
dziś – mimo bardzo młodego 
wieku – gościnnym profeso-
rem Uniwersytetów Muzycz-
nych w Norwegii, Meksyku i 
Południowej Korei i prowadzi 
kursy mistrzowskie na całym 
świecie.   „Co za nadzwyczaj-
ny duet NADZYCZAJNY… 
– a to przecież cecha, która 
otwiera drzwi do Festiwalu 
Perła Baroku” – twierdzi Pani 
Anna. 

Serca publiczności były 
wypełnione po brzegi wspa-
niałą muzyką. Jest niezwykłe 
na skalę europejską, że Kon-
certy Mistrzów od 2008 roku 
obejrzało ponad 40 tysięcy 

osób. Przyjeżdżają tu zdo-
bywcy prestiżowych nagród, 
takich jak Grammy, Midem, 
Diapason d’Or, zwycięzcy i 
laureaci ważnych światowych 
konkursów oraz wybitni pro-
fesorowie. Zaszczytne są także 
patronaty - w tym roku Festi-
wal odbył się pod Patronatem 
Prezydenta RP Andrzeja 
Dudy, a w skład Komitetu 
Honorowego weszli:  J.E. Ar-
cybiskup Henryk Hoser i Bur-
mistrz Miasta Kobyłka Robert 
Roguski.

Już dziś, jako pierwsi – 
informujemy rodziców, pe-
dagogów i dzieci, że ruszy we 
wrześniu  nowy projekt Pani 
Ani  - „Filharmonia dla Dzie-
ci”. Będzie pełna pięknej mu-
zyki, doświadczenia, zagadek, 
zabawy i wiedzy. Szukajcie 
nowych wieści na łamach Mo-
jej Gazety Regionalnej ! 

Sylwia Kowalska
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Wyjątkowym momentem 
podczas XXXVI Sesji Rady 
Miasta było wręczenie odzna-
czeń państwowych dla szczegól-
nie zasłużonych dla  miasta.

Anna Szarek-Lisiewicz, 
twórczyni festiwalu Perła Baro-
ku, została wyróżniona odznaką 
Zasłużony dla Kultury Polskiej 
przyznaną przez Ministra Kul-
tury i Dziedzictwa Narodowe-

go Piotra Glińskiego, nadawa-
ną osobom wyróżniającym się 
w tworzeniu, upowszechnianiu 
i ochronie kultury. W imieniu 
Ministra odznakę wręczyła Ma-

rzena Małek, radna Sejmiku 
Województwa Mazowieckie-
go. Festiwal Perła Baroku od 
dziesięciu lat gromadzi rzesze 
słuchaczy (do tej pory ponad 
40 tysięcy osób wysłuchało 41 

wspaniałych koncertów). Daje 
szanse zaistnieć Kobyłce na 
międzynarodowej arenie i pro-
muje również „Perłę Baroku” na 
Mazowszu - Bazylikę św. Trójcy.

Nie było to jedyne odzna-
czenie dla Anny Szarek-LIsie-
wicz tego wieczoru. Jej wkład 
w propagowanie kultury na 
Mazowszu, stworzenie w Ko-
byłce festiwalu na miarę świa-

tową, docenił Marszałek Wo-
jewództwa Mazowieckiego 
Adam Struzik, przyznając me-
dal pamiątkowy Pro Masovia. 
W imieniu Marszałka medal 
wręczyła Bożena Żelazowska, 
radna Sejmiku Województwa 
Mazowieckiego i zarazem prze-
wodnicząca Komisji Kultury i 
Dziedzictwa Narodowego. Oba 
wyróżnienia zostały przyznane 
na wniosek Urzędu Miasta Ko-
byłka.

W tym roku świętuje-
my również jubileusz 90-le-

Doceniono również przedstawicieli OSP w Kobyłce z okazji jubileuszu

Anna Szarek-Lisiewicz odbiera medal Pro Masovia z rąk Bożeny Żelazowskiej i Marzeny Małek, na 
zdjęciu również burmistrz Robert Roguski z dyplomem od Marszałka

Uroczysta Sesja Rady Miasta Kobyłka
Uroczystą sesją Rady Miasta, w dniu 12 czerwca, rozpoczęły się obchody Dni Miasta Kobyłka. 
W tym roku zaplanowano wiele różnych atrakcji i imprez towarzyszących. 

cia Ochotniczej Straży Pożar-
nej w Kobyłce. Za wieloletnią 
działalność na rzecz miasta 
prezes Zbigniew Łukijańczuk 
został odznaczony medalem 
pamiątkowym Pro Masovia 
przyznanym przez Marszałka 
Województwa Mazowieckie-
go Adama Struzika. Medal ten 
jest nadawany osobom, które 
całokształtem działalności za-
wodowej, społecznej, publicz-
nej lub realizacją swoich zadań 
na rzecz Województwa Mazo-
wieckiego wybitnie przyczyniły 
się do gospodarczego, kultural-
nego lub społecznego rozwoju 
Mazowsza. Marszałek docenił 
wkład, jaki OSP w Kobyłce, a 
przede wszystkim prezes Zbi-
gniew Łukijańczuk piastujący 
swe stanowisko nieprzerwanie 
od 1988 roku, ma w historię 
miasta i jego mieszkańców.

Wyróżnienie osób działają-
cych w dziedzinie kultury i dzia-
łalności społecznej jest dowo-
dem na to, że Kobyłka oprócz 
działań na polu inwestycyjnym, 
służącym rozwojowi miasta, 
bardzo mocno wspiera działa-
nia społeczno - kulturalne, które 
pozwalają mieszkańcom na sze-

roki dostęp do kultury i pomaga 
w rozwoju społecznym miasta.

Zwieńczeniem uroczystej 
sesji była niezwykła opowieść 
z historii miasta Kobyłka, którą 
przekazała Alina Orszagh, nes-
torka rodu. 

Orszaghowie są ogromnie 
zasłużoną dla miasta rodziną, 
która przybyła do Polski pod 
koniec XIX wieku z ówczesnych 
Austro-Węgier. Józef Orszagh 
zakupił w 1881 roku w Kobył-
ce około 680 ha ziemi. Jego ak-
tywni synowie prowadzili w 
Kobyłce różnorodne działania 
społeczno - kulturalne. W 1924 
roku, dzięki ich staraniom, po-
wstał przystanek kolejowy. Ko-
lejne działania doprowadziły 
do utworzenia pierwszej szko-
ły i poczty, targowiska i Domu 
Ludowego. Antoni i Czesław 
Orszaghowie to pomysłodawcy 
utworzenia w 1928 roku samo-
dzielnej gminy Kobyłka (dzięki 
czemu obchodzić będziemy w 
przyszłym roku jubileusz 90-le-
cia powstania), ale także założy-
ciele Ochotniczej Straży Pożar-
nej, która na rzecz miasta działa 
już od 90 lat.

EB

Panie reprezentujące 3 pokolenia rodziny Orszagh z przewodniczącą rady miasta Ewą Jaźwińską i 
burmistrzem Robertem Roguskim
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Oficjalne otwarcie Hotelu MANSOR
Właścicielka hotelu Mansor, Pani Monika Stala, może być inspiracją dla każdego z nas: jest doskonałym przykładem, jak w życiu łączyć biznes z pasją.

To był niezapomniany wie-
czór: 7 czerwca odbyło się uro-
czyste otwarcie Hotelu MAN-
SOR. Tłumnie przybywających 
gości witali właściciele obiektu: 
Monika i Michał Stala. W  zna-
komity humor wprowadza-
li wszystkich mimowie wręcza-
jąc paniom purpurowe róże oraz 
kelnerzy częstując lampką szam-
pana. Uroczystość rozpoczęła się 
od występu znakomitego tenora 
młodego pokolenia, Mirosława 
Niewiadomskiego, który wyko-
nał pieśń „Wielka sława to żart”.

Honory mistrza ceremonii 
pełniła Ilona Adamska z agen-
cji ID Media, która powitała go-
ści w imieniu właścicieli hotelu. 
Oficjalne otwarcie hotelu Man-
sor swoją obecnością uświetnili: 
Poseł na Sejm RP Piotr Uściński, 
włodarze miasta: burmistrz Ro-
bert Perkowski, wiceburmistrz 
Artur Murawski i przewodniczą-
cy Rady Miasta Ząbki Wojciech 
Gut, burmistrz Kobyłki Robert 
Roguski, radni, przedstawiciele 
duchowieństwa, świata biznesu 
i show biznesu, goście z rodzi-
ny Małeckich i Stala, przyjaciele 
i znajomi.

Tego wieczoru Państwo Mo-
nika i Michał Stala mogli podzię-
kować rodzicom Pani Moniki, 
Państwu Barbarze i Januszowi 
Małeckim, bez pomocy których 
ten wspaniały hotel nie powstał-
by w tym miejscu i w tak krótkim 
czasie.

Wręczając swoim rodzicom 
wraz z mężem kwiaty Pani Mo-

nika podkreśliła, że to dzięki nim 
mogła zrealizować swoje wielkie 
marzenie.

- Dziękuję wszystkim Pań-
stwu za tak liczne przybycie. Jest 
mi niezwykle miło, że razem z 
Państwem możemy w tym dniu 
cieszyć się z otwarcia tego pięk-
nego hotelu. Pragnę bardzo gorą-
co podziękować moim rodzicom, 
którzy są dla mnie zawsze ogrom-
nym wsparciem.  Przy realizacji 
tego projektu otrzymałam od nich 
bardzo dużą pomoc. Bardzo ich 
kocham i bardzo im z całego serca 

dziękuję – powiedziała wzruszo-
na Pani Monika.

Pan Janusz Małecki również 
nie krył wzruszenia. - To moje 
rodzinne strony, na tej działce 
mieszkała moja najbliższa rodzi-
na. A ponieważ moi rodzice już 
nie żyją, postanowiłem wraz z 
córką i zięciem uczynić to miej-
sce szczególnym, wybudować 
obiekt, jakiego jeszcze w Ząbkach 
nie było. Mam nadzieję, że ten 
obiekt będzie dobrze służył moim 
dzieciom, wnukom i wszystkim 
Państwu. Ja jeszcze mam zamiar 
długo żyć i cieszyć się z Państwa 
obecności - zapewniał Pan Janusz 
Małecki.

Poproszony do wspólnego 
przecięcia wstęgi burmistrz Ro-
bert Perkowski nie krył dumy, 
że zarządzane przez niego mia-
sto wzbogaciło się o tak piękny 
obiekt. 

Uroczystego poświęcenia 
hotelu dokonał ks. proboszcz 
Dariusz Korbik z tutejszej parafii. 

- Jest mi bardzo miło, że zo-
stałem zaproszony na tę wspa-
niałą uroczystość. Poprosimy 
Pana Boga, by pobłogosławił to 
dzieło. Żeby wszyscy, którzy będą 
tu odpoczywać, doświadczyli po-
koju serca – powiedział ksiądz 
Korbik przystępując do ceremo-
niału.

Miłym akcentem było 
przedstawienie szefa kuchni, 
Grzegorza Sebastian z zespołem. 
To ich umiejętności i doskonały 
gust kulinarny goście mogli po-
dziwiać tego wieczoru.

Część oficjalną zakończył 
recital Mirosława Niewiadom-
skiego oraz występ znakomitego 
duetu DJ & Lady Sax, z saksofo-
nem w tle.

Hotel Mansor to miejsce 
wyjątkowe, które, wsłuchując 
się w oczekiwania właściciel-
ki, zaprojektował utalentowany 
architekt, Marcin Lutostański. 
Oprócz wielu atutów estetycz-
nych i kulinarnych, które opi-
sywaliśmy już na łamach Mo-
jej Gazety Regionalnej, posiada 
także piękną historię.

To opowieść o miłości w ro-
dzinie, spełnionych marzeniach, 
ale także świadectwo zaanga-
żowania, pokory i wytrwałości. 
Jest przykładem rodzinnego bi-
znesu, zbudowanego na wierze 
w powstanie ponadczasowego 
miejsca, w którym gościnność 
właścicieli i zespołu pracowni-
ków, wyjątkowa atmosfera oraz 
doskonała kuchnia mają być 
znakiem rozpoznawczym tego 
miejsca.

Hotel Mansor składający się 
z 3 wspaniałych sal: Kryształo-
wej, Złotej i Konferencyjnej, 16 
komfortowo urządzonych pokoi 
i hotelowej restauracji, to kom-
pleks niezwykły, który powstał 
w miejscu przekazywanym z po-
kolenia na pokolenie. To dosko-
nały przykład, jak ciężką pracą, 
wytrwałością, ale również dzięki 
niespotykanej pogodzie ducha 
można spełnić swoje marzenia.

red. Monika i Michał Stala w towarzystwie znakomitej aktorki i tancerki, Ewy Kuklińskiej

Hotel Mansor znajduje się w Ząbkach przy ul. Skorupki 5

Mimowie zabawiali gości wzbudzając uśmiech na ich twarzach oraz radość wśród dzieci

Monika i Michał Stala oraz poseł Piotr Uściński

Wśród gości władze Ząbek: burmistrz Robert Perkowski, wiceburmistrz Artur Murawski i przewod-
niczący Rady Miasta, Wojciech Gut

Uroczystość odbywała się w Sali Kryształowej



6  ← 12(277)  22 czerwca 2017  →  GAZETA BEZPŁATNA

Na uroczystość przyby-
ło wielu znakomitych gości, 
a  wśród nich: Janusz Basałaj 
– dyrektor ds. mediów PZPN, 
Andrzej Strejlau – były selek-

cjoner reprezentacji Polski, 
Zdzisław Łazarczyk – Prezes 
Mazowieckiego Związku Piłki 
Nożnej, Kazimierz Rakowski 
- Starosta Wołomiński, Robert 
Perkowski – Burmistrz Miasta 
Ząbki, Artur Murawski – Za-
stępca Burmistrza Miasta Ząb-

ki, Wojciech Gut – Przewod-
niczący Rady Miasta Ząbki, 
radni oraz sponsorzy klubu. 

Z okazji tak wyjątkowe-
go jubileuszu uhonorowano 
medalami oraz odznaczenia-
mi najbardziej zasłużonych 
przedstawicieli klubu MKS 
„DOLCAN” Ząbki.

Przedstawiciel PZPN - 
dyrektor ds. mediów Janusz 
Basałaj wręczył odznaczenia 
działaczom i trenerom klubu. 

Odznaczenia ufundowały 
także władze Mazowieckiego 
Związku Piłki Nożnej, które 

wręczyli zasłużonym działa-
czom oraz trenerom przed-
stawiciele Związku: prezes 
Zdzisław Łazarczyk oraz wice-
prezes Witold Bogdański. 

Podkreślono niezaprze-
czalny wkład w rozwój klubu 
Sławomira Dolińskiego, wie-
loletniego działacza sporto-
wego i właściciela I-ligowej 
drużyny piłkarskiej Dolcan 
Ząbki. W podziękowaniu za 
jego zaangażowanie władze 

miasta wręczyły Sławomirowi 
Dolińskiemu specjalne wy-
różnienie – Złote Serce.

Wyróżniono również se-
niora klubu Andrzeja Char-
kiewicza, autora książki po-
święconej historii klubu „Od 
Zabkovii do Dolcanu”, które-
mu prezes Tomasz Kochański, 
w imieniu Zarządu Klubu, 
wręczył kwiaty w podzięko-
waniu za wieloletni wkład w 
rozwój infrastruktury na 
obiekcie sportowym w Ząb-
kach.

Po ceremonii wręczenia 
nagród oraz przemówieniach 
goście wysłuchali popisów wo-
kalnych uczennic ząbkowskich 
szkół, których umiejętności na 
ten specjalny wieczór wydobyła 
pani Beata Kudra z Miejskiego 
Ośrodka Kultury w Ząbkach. 
W charakterze gwiazdy wie-
czoru wystąpił Michał Niemiec, 
wokalista szczególnie dobrze 
czujący się w interpretacji wło-
skich przebojów.

Mistrzem ceremonii był 
aktor i reżyser Marek Wysocki. 
Jubileusz odbył się pod patrona-
tem Burmistrza Miasta Ząbki.  

Red.

Jubileusz MKS Dolcanu Ząbki 
Z okazji 90-lecia MKS Dolcanu Ząbki 8 czerwca br. w sali widowiskowej Miejskiego Ośrodka 
Kultury w Ząbkach odbyła się gala jubileuszowa. 

Sławomir Doliński, wieloletni właściciel I-ligowej drużyny piłkarskiej Dolcan Ząbki odebrał wyróż-
nienie specjalne - Złote Serce - z rąk Roberta Perkowskiego, burmistrza miasta 

Brązowe Medale za wybitne osiągnięcia w rozwoju Piłki 
Nożnej:  Sławomir Doliński i Jerzy Szczęsny. 

Złote Odznaki Polskiego Związku Piłki Nożnej: Józef Dola, 
Jan Karaś, Kazimierz Stańczyk.

Srebrne Odznaki Polskiego Związku Piłki Nożnej: Andrzej 
Charkiewicz, Kazimierz Buda, Dariusz Dadacz, Janusz Krajewski, 
Tomasz Kochański, Grzegorz Szeliga.

Brązowe Odznaki Polskiego Związku Piłki Nożnej: Grze-
gorz Choiński, Marcin Korkuć, Piotr Szczechowicz, Marcin Stań-
czyk, Adam Wsół, Bogdan Żelazowski, Dariusz Dudkiewicz.

Odznaczenia dla zasłużonych działaczy sportowych: 
Złote Odznaki: Robert Perkowski, Artur Murawski, Krzysz-

tof Krajewski, Jerzy Buza, Mirosław Mirkowicz, Wiesław Piwo-
warczyk, Jerzy Bugwicz.

Srebrne Odznaki: Ewa Banaszczuk, Rafał Grzelak, Wojciech 
Gut, Rafał Leszczyński, Robert Podoliński, Adam Roguski, Rafał 
Woronowicz, Dariusz Zjawiński.

Pamiątkowe tablice otrzymali także sponsorzy klubu:
Urząd Miasta Ząbki, Zenon Daniłowski Praska Gieł-

da Spożywcza, Marcin Antczak Firma Budowlana Antczak 
Marek, Monika i Maciej Rutkowscy Stanza Sp. z o.o., Robert 
Kosowski Budimpol Sp. z o.o., Maciej Szczepaniak, Janusz 
Krajewski, Robert Kowalski, Bogdan Żelazowski Odlewnia 
Metali Nieżelaznych, Piotr Suchodolski DS. Fokus, Ernest 
Woźniak Aner s.c. Salon Łazienek, Sebastian Benedysiuk 
Drukarnia Benedysiuk, Sylwia i Sebastian Ślusarczykowie Eko 
Konsult, Artur Rodź, Janusz Skorupa, Wojciech Gut Kance-
laria Podatkowa Vatax, Artur i Dorota Biernaccy Vita Sport, 
Rajmund Bogiel Energo-Bet 4, Sławomir Duba Grupa DSF, 
Andrzej Styś, Mariusz Ryciak Miejskie Centrum Sportu, Ja-
cek Romańczuk MOSiR Ząbki, Tomasz Grzegrzółka, Jarosław 
Stańczyk, Piotr Orłowski.

Kazimierz Rakowski Starosta Wołomiński i Tomasz Kochański, 
prezes MKS Dolcan Ząbki

Wyróżnieni działacze klubu MKS Dolcan Ząbki 

Uhonorowano również sponsorów Klubu Srebrną Odznakę PZPN otrzymał Andrzej Charkiewicz 
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Zapraszamy na Festyn z 
okazji 50-lecia nadania praw 
miejskich miastu Ząbki, który 
odbędzie się 24 czerwca br. w 
Parku Miejskim im. Szuberta 
w Ząbkach. Podczas festynu 
zobaczymy występy dzieci 
i młodzieży z ząbkowskich 
szkół, zespół FART oraz FIT 
Place. A także widowiskowy 
występ 

Miejskiej Orkiestry Dętej i 
materiał z debiutanckiej płyty 
młodzieży z Ząbek pod kie-

runkiem Beaty Kurdy. Będzie 
także znany z the Voice of Po-
land Patryk Krajewski ze swo-
im zespołem oraz gwiazdy: 
Złoty Maanam (godz. 20.00) 
oraz Tadeusz Woźniak ze swo-
im zespołem (godz. 17.00). 
Około godziny 21.30 zoba-
czymy laserowy pokaz świa-
teł. Nieco wcześniej, ok. 18.00 
(obok stołów szachowych) zo-
baczymy teatr uliczny z Krako-
wa ze spektaklem „Serce Don 
Juana w ogniu”. Po spektaklu 

będzie można wykonać sobie 
sesję zdjęciową z aktorami te-
atru. 

Ponadto na festynie: stoi-
ska gastronomiczne i handlo-
we, atrakcje dla dzieci – malo-
wanie buzi, loteria i bezpłatne 
dmuchańce dla dzieci (zjeż-
dżalnia i zamek) oraz bungii. 

Burmistrz Miasta Ząbki 
oraz 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka 
Kultury w Ząbkach

Na nasze inwestycje po-
zyskano pożyczkę z Naro-
dowego Funduszu Ochro-
ny Środowiska i Gospodarki 
Wodnej. Ostateczna kwota 
pożyczki to 13 774 453,20 zł, 
z czego na SUW przypadło 
6 956 493,41 zł. 

Uroczystość otwarcia 
uświetnili swoją obecnością 
przedstawiciele najważniej-
szych instytucji państwo-
wych oraz samorządowych: 
poseł na sejm Piotr Uściński, 
z ramienia Marszałka Wo-
jewództwa Mazowieckiego 
dyr. Radosław Rybicki oraz 
radna Sejmiku Mazowieckie-
go Marzena Małek. Na ot-
warciu nie zabrakło również 

SUW „Drewnica” już działa! 

Festyn z okazji 50-lecia 
nadania praw miejskich 

Miastu Ząbki 

(dokończenie ze str. 1)

wicestarosty Adama Łossana 
wraz z radnymi powiatu oraz 
burmistrzów Miasta Ząbki, 
panów Roberta Perkowskie-
go i Artura Murawskiego. 
Przybyli również ząbkow-
scy radni wraz z przewodni-
czącym Rady Miasta Ząbki, 
Wojciechem Gutem. Na uro-

Na konkurs plastyczny 
pt. ”Kropla wody – znaczenie 
wody w życiu człowieka oraz 
potrzeba ochrony i poszano-
wania jej zasobów” zostały 
zgłoszone 44 prace plastycz-
ne dzieci i młodzieży ze szkół 
podstawowych i gimnazjal-
nych z terenu Miasta Ząbki.

W kategorii I - klasy I-III 
szkoły podstawowej wpłynęły 2 
prace, w kategorii II - klasy IV-

-VI szkoły podstawowej 9 prac, 
w kategorii III - szkoły gimna-
zjalne 33 prace.

Laureaci konkursu dostali 
cenne nagrody.

W I kategorii na 1 miejscu 
uplasowała się Dominika Sto-
larska, 2 miejsce zajął Mateusz 
Bryś.

W II kategorii 1 miej-
sce zajęła Wiktoria Zielona, 
2  miejsce - Karol Mech, a na 

3 miejscu ex aequo uplasowały 
się Weronika Maliszewska i 
Antonina Dzwoniarska.

W III kategorii najwyżej 
oceniono pracę Magdale-
ny Borzęckiej, która zajęła 
I  miejsce, 2 miejsce przyzna-
no Dominice Maliszewskiej, 
a 3 miejsce przypadło Kindze 
Czesuła.

Serdecznie gratulujemy!

Lista laureatów konkursu

czystości obecni byli zaprzy-
jaźnieni prezesi sąsiednich 
PWiK-ów, a także nasz stra-
tegiczny partner MPWiK S.A 
w Warszawie w osobie prezes 
Lucyny Golatowskiej. Izbę 
Gospodarczą Wodociągi Pol-
skie reprezentowała prezes 
Dorota Jakuta. Poświęcenia 
stacji dokonał proboszcz pa-
rafii pw. Miłosierdzia Bożego 
w Ząbkach, ks. Andrzej Kop-
czyński.

Licznie dopisali również 
mieszkańcy Miasta Ząbki. 

Podczas otwarcia miało 
miejsce również wręczenie 
nagród laureatom konkursu 
plastycznego „Kropla wody” 
– sponsorami nagród byli: 
Burmistrz Miasta Ząbki, fir-
ma ABT z Częstochowy, JMS 
Global z Warszawy oraz fir-
ma ETOB-RES z Rzeszowa. 

Zapraszamy do obej-
rzenia fotorelacji autorstwa 
Bogdana Śladowskiego z ni-
niejszej uroczystości na stro-
nie www.pwikzabki.pl.

Zarząd PWiK 

Od lewej: Prezes PWiK w Ząbkach Sp. z o.o. Janusz Tomasz Czarnogórski, jeden z laureatów kon-
kursu Karol Mech, poseł Piotr Uściński, burmistrz Robert Perkowski, była prezes PGK w Ząbkach 
Sp. z o.o. Romualda Lizak i przewodniczący Rady Miasta Ząbki Wojciech Gut

Wiceburmistrz Artur Murawski oraz prezes PWiK w Ząbkach 
Sp. z o.o. Janusz Tomasz Czarnogórski z jedną z laureatek kon-
kursu
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III Ogólnopolski Festiwal Piosenki 
Musicalowej im. George’a Gershwina
25 czerwca 2017 w niedzielę w Parku Szuberta w Ząbkach odbędzie się uroczysta gala finałowa III 
Ogólnopolskiego Festiwalu Piosenki Musicalowej im. George’a Gershwina o statuetkę „Funny Face”.

OBWIESZCZENIE
STAROSTY WOŁOMIŃSKIEGO

Na podstawie art. 11d ust. 5 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach 
przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2015 r. poz. 2031, ze 
zm.) oraz art. 49 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. - Kodeks postępowania administracyjnego 
(Dz. U. z 2016 r. poz. 23, ze zm.)

Starosta Wołomiński
zawiadamia 

o wszczęciu na wniosek Burmistrza Tłuszcza, reprezentowanego przez pełnomocnika 
Pana Adama Rosińskiego, z dnia 20 kwietnia 2017 r., złożony w dniu 28 kwietnia 2017 r., 
postępowania administracyjnego w sprawie znak WAB.6740.14.23.2017 o wydanie decyzji 
o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej pod nazwą: „Budowa drogi gminnej 85KD-
D nr 5073 na odcinku od ulicy Młodzieńczej do ulicy Mazowieckiej w miejscowości 
Tłuszcz, gmina Tłuszcz, powiat wołomiński”.

Działki usytuowania obiektu:
•	w projektowanym pasie drogowym, do przejęcia pod inwestycję na rzecz Gminy Tłuszcz 

w całości:
- ew. nr: 257/1, 257/2 w obrębie 0001 – Tłuszcz, jednostka ewidencyjna 143411_4 – 
Tłuszcz – miasto,   

•	w projektowanym pasie drogowym, będące własnością Gminy Tłuszcz, niepodlegające 
przejęciu:
- ew. nr: 255/8, 256/1, 256/2, 258/3, 258/6, 252/4, 259/9, 235/5 w obrębie 0001 – 
Tłuszcz, jednostka ewidencyjna 143411_4 – Tłuszcz – miasto,   

Działki przeznaczone pod budowę lub przebudowę: sieci uzbrojenia terenu i innych dróg 
publicznych, niewchodzące w skład projektowanego pasa drogowego:

- ew. nr: 2250/39, 255/1, 255/7, 258/1, 261/14 w obrębie 0001 – Tłuszcz, jednostka 
ewidencyjna 143411_4 – Tłuszcz – miasto.

Z aktami sprawy i zakresem wymienionego wyżej zamierzenia inwestycyjnego można 
zapoznać się w  Starostwie Powiatowym w Wołominie ul. Prądzyńskiego 3 Wydział 
Budownictwa, parter, pokój nr 106 w godzinach przyjęć interesantów   tj. pn. 10-18, 
wt. 12-16, śr. 8-16, czw. 12-16, pt. 8-16, gdzie można również zgłosić ewentualne uwagi 
i wnioski do czasu wydania orzeczenia w sprawie.

Zgodnie z art. 49 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. – Kodeks postępowania administracyjnego 
(Dz. U. z 2016 r. poz. 23, ze zm.) doręczenie uważa się za dokonane po upływie 14 dni od dnia 
publicznego ogłoszenia.

Nowe urządzenia do zaba-
wy zamontowano w wyznaczo-
nych miejscach na ul. Koperni-
ka, Warszawskiej, Wiosennej, 
Błotnej, Partyzantów oraz na 
terenie Wspólnoty Mieszkanio-
wa Gwarek przy ul. Armii Kra-
jowej, OSiR „Huragan”, parku 
Wodiczki przy ul. Moniuszki, na 
skwerze przy ul. Reja. Łącznie 
wszystkie inwestycje na woło-
mińskich placach zabaw koszto-
wały 558 900 zł. 

Głównym celem tych in-
westycji jest zapewnienie bez-
pieczeństwa dzieciom korzysta-
jącym z placów zabaw. Nowe 
urządzenia są funkcjonalne, so-
lidne i trwałe, przez wiele lat nie 
będą wymagały konserwacji. 
Sprzęty zostały wykonane ze sta-
li wysokiej jakości oraz tworzyw 
sztucznych, materiałów odpor-
nych na uszkodzenia mecha-
niczne i warunki atmosferyczne. 

To nie koniec modernizacji 
placów zabaw w gminie Woło-
min. W tym roku realizowane są 
następne takie inwestycje – przy 
ul. Błotnej w Wołominie oraz 
przy szkole w Duczkach. Nowo-

czesne i bezpieczne place zabaw 
powstaną także na osiedlu Ko-
byłkowska w Wołominie (przy 
nowym tunelu) oraz w Majda-
nie, gdy tylko uda się pozyskać 
środki zewnętrzne.

Z tych inwestycji można się 
tylko cieszyć i owszem, cieszą się 
dzieci, cieszą rodzice. Jednak ro-
dzice dzwonią do naszej redak-

cji i proszą o interwencję. Otóż, 
przy placach zabaw brakuje za-
równo przenośnych toalet, jak 
i koszy na śmieci. Szczególnie 
daje się to we znaki dzieciom 
bawiącym się na placu przy ul. 
Reja, największym bodajże w 
mieście. W letnie popołudnia 
i wieczory bawi się tutaj ponad 

sto dzieci. Dzieci bawią się, piją 
napoje, jedzą lody, a potem chcą 
do toalety. A ponieważ do domu 
daleko, to biegną w pobliskie so-
senki i wypinają się na idących 
do Biedronki, a czasami nawet – 
o zgrozo – na pobliski pomnik. 
Żeby uczyć dzieci od najmłod-
szych lat właściwego zachowa-
nia, trzeba stworzyć najpierw 

odpowiednie warunki. A przy 
placu zabaw na ul. Reja zamiast 
toi-tojki jest sosenka, a zamiast 
kosza na śmieci, skwerek. Usta-
wienie przenośnej toalety i ko-
sza na śmieci to mały wydatek, 
nieporównywalnie mały do ko-
rzyści płynących z korzystania z 
tych wynalazków.                 A.B. 

Coraz więcej placów zabaw, ale…
Władze samorządowe Wołomina obecnej kadencji wyjątkowo troszczą się o wygodę i bezpie-
czeństwo najmłodszych mieszkańców. W ubiegłym roku na terenie miasta zmodernizowano 
kilka placów zabaw. 

Tegoroczna edycja przebie-
gać będzie pod hasłem „Kultu-
ra dla Zdrowia” dlatego już od 
godz. 15.00 w specjalnym na-
miocie odbywać się będą bez-
płatne badania dla mieszkańców 
przeprowadzane przez lekarzy 
Centrum Medycznego „Mul-
timedica” w Zielonce. Będzie 
można skonsultować poziom 
cukru we krwi, zbadać RR, EKG, 
spirometrię i porady żywienio-
we, prowadzone będą przeglądy 
stomatologiczne dla dzieci i do-
rosłych, a także porady położnej 
dla ciężarnych kobiet.

Punktualnie o godz. 20.00 
na scenie zjawią się artyści scen 
polskich zaproszeni do udziału 
w Festiwalu: Danuta Błażejczyk, 
Agnieszka Mrozińska, Karol 
Jankiewicz, stepujący tancerze 
Studia Tap&Jazz Dance Jiriny 
Nowakowskiej, a także zwycięz-
ca ubiegłorocznej edycji Michał 
Kaczmarek.

Podczas Festiwalu uhono-
rowany zostanie wybitny reżyser 
Jerzy Hoffman.

Jak zapowiada reżyser Ma-
rek Wysocki - to nie koniec nie-
spodzianek jakie czekają pub-
liczność. Nie chciał jednak zdra-
dzać więcej szczegółów.

Dodamy jedynie, że ząb-
kowski Festiwal przekroczył już 
granice Polski i wśród uczestni-
ków znajdą się przedstawiciele 
innych krajów.

Sponsorami wydarzenia są: 
Drukarnia Benedysiuk, Grupa 
DSF, Hurtownia „Real” Janusz 
Krajewski, Przedsiębiorstwo 
Wodociągów i Kanalizacji w 
Ząbkach, Gór-Pis, Nadleśnictwo 
Drewnica, Kwiaciarnia Lotos, 
Fotex- noclegi Ząbki, Odlew-
nia Metali Nieżelaznych- Bog-
dan Żelazowski,  Czesio Energy 
Drink, Restauracja Fuego, Fir-
ma „Kadimex”, Grupa Macho-
wicz – Budownictwo, Miejskie 
Centrum Sportu w Ząbkach, 
Restauracja „u Artura” Artur 
Świerżewski Zielonka, Portal In-
formacyjny zabki24.pl, Centrum 
Medyczne „Multimedica” w Zie-
lonce.

Organizatorami wydarze-
nia są: Miasto Ząbki, Miejski 
Ośrodek Kultury w Ząbkach 
i Wyższa Szkoła Współpracy 
Międzynarodowej i Regional-
nej  im. Zygmunta Glogera w 
Wołominie.

Patronatem honorowym 
Festiwal objęli: Marszałek Wo-
jewództwa Mazowieckiego i 
Zarząd Główny Związku Arty-
stów Scen Polskich.

Partnerami Festiwalu są: 
Fundacja PZU, Fundacja PKO 
Banku Polskiego.

Wśród patronów medial-
nych wydarzenia jest Moja Ga-
zeta Regionalna.

 OBWIESZCZENIE
STAROSTY WOŁOMIŃSKIEGO

Zgodnie z art. 11f ust. 3 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach przygotowania 
i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2015 r. poz. 2031, ze zm.)
  

Starosta Wołomiński
zawiadamia 

o wydaniu w dniu 19 czerwca 2017 r. dla Burmistrza Wołomina decyzji Nr 25pz/2017 znak 
WAB.6740.14.20.2017, opatrzonej rygorem natychmiastowej wykonalności, o zezwoleniu na 
realizację inwestycji drogowej polegającej na: „Budowie ulicy Lipiny Kąty w Wołominie na 
odcinku od ul. Czwartaków do ul. Al. Niepodległości”.

Działki usytuowania obiektu:
•	 w projektowanym pasie drogowym, do przejęcia pod inwestycję (tłustym drukiem – numery 

działek przeznaczone do przejęcia pod inwestycję na rzecz Gminy Wołomin, w nawiasach – 
numery działek po podziale):
−	 ew. nr: 271 (271/1, 271/2), 272 (272/1, 272/2), 273 (273/1, 273/2), 274/2 (274/3, 274/4), 275 

(275/1, 275/2), 285 (285/1, 285/2),  286 (286/1, 286/2),  287 (287/1, 287/2),  288 (288/1, 
288/2), 292 (292/1, 292/2), 295 (295/1, 295/2), 296 (296/1, 296/2), 297/2 (297/6, 297/7), 
297/3 (297/4, 297/5),  229/1 (229/5, 229/6),  229/2 (229/3, 229/4), 230 (230/1, 230/2), 231/1 
(231/5, 231/6), 231/2 (231/7, 231/8),  232/3 (232/6, 232/7), 298 (298/1, 298/2)  w obrębie 
0035-35, jedn. ewid. 143412_4 Wołomin miasto

−	 ew. nr: 143/3  w obrębie 0038-38, jedn. ewid. 143412_4 Wołomin miasto

•	 w projektowanym pasie drogowym, będące własnością Gminy Wołomin, niepodlegające 
przejęciu 
−	 ew. nr: 299, 224, 270/4, w obrębie 0035-35, jedn. ewid. 143412_4 Wołomin miasto
−	 ew. nr: 1  w obrębie 0038-38, jedn. ewid. 143412_4 Wołomin miasto

Działki przeznaczone pod budowę lub przebudowę innych dróg publicznych, niewchodzące 
w skład projektowanego pasa drogowego:
−	  ew. nr 79  w obrębie 0038-38, jedn. ewid. 143412_4 Wołomin miasto

Od decyzji przysługuje odwołanie do Wojewody Mazowieckiego za pośrednictwem organu 
wydającego decyzję - Starosty Wołomińskiego, 05-200 Wołomin, ul. Prądzyńskiego 3, w terminie 
14 dni od dnia uznania obwieszczenia za doręczone w trybie art. 49  ustawy z dnia 14 czerwca 
1960 r. - Kodeks postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2016 r. poz. 23, ze zm.).

Z treścią decyzji można zapoznać się w Starostwie Powiatowym w Wołominie ul. Prądzyńskiego 
3 Wydział Budownictwa, parter, pokój nr 105 w godzinach przyjęć interesantów  tj. pn. 10-18, 
wt. 12-16, śr. 8-16, czw. 12-16, pt. 8-16.
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Porady Księgowo-Prawne

Megaproblem z przejściem 
Z pamiętnika księgowego

Kłopoty z wyprzedażą
– Pani Joanna miała dziw-

ne przeczucie. Wszystko było 
OK, interes się kręcił, pieniążki 
były….ale te podatki jakieś takie 
wysokie

Joanna - Witam Panie Ery-
ku. Coś mi się nie podoba ostat-
nio w firmie, mam złe przeczu-
cie, możemy zrobić analizę?

Eryk - Dzień dobry Pani, 
już patrzymy… Pani Joanno, 
duży remanent w ubiegłym 
roku, bardzo duży.

Joanna - Mój główny do-
stawca robił wyprzedaż, wie 
Pan, wszystko za 30%, no to 
zrobiłam spore zakupy.

Eryk - Bardzo fajnie, ale 
teraz trzeba tego przypilnować 
porządnie.

Joanna - No ja pilnuje panie 
Eryku, przecież to mój biznes.

Eryk - Pani Joanno, czego 
innego trzeba pilnować. Jeśli 
ma Pani wysoki remanent, to 

pewnie nic teraz nie kupuje, 
prawda?

Joanna - No niewiele, ob-
kupiłam się i teraz wyprzedaję.

Eryk - To świetnie, interes 
jest najważniejszy. Ale nie bę-
dzie Pani miała w ciągu roku 
kosztów związanych z zakupem 
towaru. To spowoduje, że na ko-
niec kwartału, bo jest Pani po-
datnikiem kwartalnym, trzeba 
będzie zapłacić wysoki docho-
dowy. Dobrze że Pani przyszła.

Joanna - Jak wysoki? Ale 
dlaczego, przecież wszystko jest 
OK.

Eryk - Tak, wszystko w po-
rządku. Tyle, że na książce przy-
chodów i rozchodów nie rozli-
cza się na bieżąco zmiany stanu 
zapasów. Trzeba więc to będzie 
samemu zgłosić. Na 7 dni przed 
zakończeniem kwartału. Wtedy 
towary, które Pani sprzeda pój-
dą w koszty.

Joanna - Oj, to koniecznie. 
A jak byśmy nie zgłosili?

Eryk - To wyprzedaż, kosz-
ty zakupu towarów rozliczyli-
byśmy dopiero na koniec roku. 
Ale cały rok płacilibyśmy za 
duże podatki.

Joanna - To dobrze że przy-
szłam, kasa była, jakoś nawet 
więcej, ale cos mnie tknęło

Eryk - Kasa była, bo przy 
wyprzedażach zawsze jest wię-
cej. Przypilnujemy i porządnie 
rozliczymy.

Proszę się nie martwic i 
handlować…już nigdy nie bę-
dzie Pani sama w biznesie.

http://sklodowscy.pl/aktualno-
sci/warto-wiedziec/z-pamiet-
nika-ksiegowego-klopoty-z-wy-
przedaza

Podziemne przejście pod 
torami w Wołominie na wy-
sokości ul. Legionów jest w 
ostatnim czasie gorącym te-
matem wśród mieszkańców 
Wołomina. Odkąd nieoczeki-

wanie inwestor i wykonawca, 
czyli PKP i Torpol zagrodzili 
funkcjonujące od niepamięt-
nych czasów przejście w ciągu 
ul. Piłsudskiego, przedostać się 
na perony bądź na drugą stronę 
torów można tylko przejściem 
podziemnym. Oczywiście, kasy 
zostały przy tym zagrodzonym 
przejściu, więc teraz osoby 
chcące podróżować z ważnym 
biletem, muszą pokonać dwa 
razy po około 150 metrów, do 
kasy i z powrotem do przejścia. 
Ot, taka rozgrzewka przed jaz-
dą pociągiem. 

Temat przejścia i dostoso-
wania ruchu komunikacyjne-
go w mieście poruszył na sesji 
wołomińskiej rady 12 czerwca 
radny Dominik Kozaczka, na-
zywając problem „megaistotną 
kwestią”. – Kolej kończy pracę, 
jest dużo niedoróbek, pani pew-
nie o tym wie – zwrócił się radny 
do burmistrz Elżbiety Radwan i 
zapytał, czy gmina wraz z pod-

ległymi instytucjami opraco-
wała zbiór usterek i rozwiązań 
komunikacyjnych w tym rejo-
nie. Radnemu odpowiedziała 
wiceburmistrz Edyta Zbieć: 
- Takie same problemy mają 

Zielonka i inne miasta, choćby 
Tłuszcz. Dzisiaj dowiedzieliśmy 
się od PKP, że będą zamonto-
wane szyny na schodach dla 
osób niepełnosprawnych, będą 
także pomocne przy wciąganiu 

roweru na peron, zgłaszamy też 
awaryjność wind. Ja pozwolę 
sobie na taką wypowiedź pub-
liczną, chciałabym ją w prasie 
zamieścić, kiedy był czas na to, 

żeby projekty były konsultowane, 
to nie jest teraz – mówiła wice-
burmistrz, na co radny riposto-
wał: - Nie chodzi o przerzucanie 
odpowiedzialności, jest jak jest, 
tylko co zrobić, żeby mieszkań-
com ulepszyć życie w nowej rze-
czywistości. Co się tam przejdzie 
w tych przejściach podziemnych, 
to tam masa butelek czy puszek 
po różnym alkoholu leży. Druga 
sprawa, to przy ul. Legionów nie 
ma przejścia dla pieszych, jest 
tak dużo rzeczy po stronie gminy 
do zrobienia, tyle działań – za-
kończył radny. 

Tak naprawdę, to miesz-
kańcy licznie korzystający z 
przejścia zostali postawieni 
przed faktem dokonanym i 
pozostawieni na pastwę losu. 
Kasa ponad sto metrów od wej-
ścia na peron, brak pasów przy 
przejściu podziemnym w pobli-
żu zatoki autobusowej stwarza 
realne zagrożenie życia. Brak 
pochylni, rowery i wózki trze-

ba brać pod pachę i znosić po 
schodach. Windy są awaryjne. 
Przejście jest obrzydliwie brud-
ne, nie ma w nim ani jednego 
kosza na śmieci. Po drugiej 
stronie wychodzi się na zalany 
w połowie chodnik i w zarośla. 
Ale cieszmy się, PKP zmoder-
nizowała nam linię kolejową i 
teraz do Warszawy dojedziemy 
w expressowym tempie. Ile my-
śmy się tego nasłuchali przez 
ostatnie lata. Jak w piosence Ag-
nieszki Osieckiej: miał być raj, 
miał być cud i ćwiartka na po-
picie. Z tego co widać w okolicy 
przejść podziemnych, zostało 
tylko to ostatnie. 

A.B.   

Urząd Miasta Zielonka informuje 
o publikacji na okres 21 dni od dnia 13.06.2017 r., na stronie 
internetowej Miasta www.zielonka.pl oraz na tablicy ogłoszeń 
w Urzędzie przy ul. Lipowej 5 w Zielonce, ogłoszenia dotyczącego 
oddania w dzierżawę nieruchomości gruntowej o powierzchni 
16,20 m. kw. Przedmiot planowanej dzierżawy znajduje się na 
nieruchomości komunalnej przy ul. Traugutta 1B w Zielonce. 
Więcej informacji pod numerem tel. 22 761 39 25.

Wyjście z przejścia na ul. Laskową, a raczej w ogromną kałużę 
na zapadniętym chodniku

Kasa została już przeniesiona, ale bezpiecznego przejścia przez 
ulicę nadal nie ma

Nowoczesna inwestycja za unijne pieniądze.... a rowery trzeba 
nosić po schodach
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Jestem jeszcze ludziom 
potrzebna - i tak się czuję

W Rembertowie funkcjo-
nował zakład fryzjerski, który 
wpisał się na dobre w krajobraz 
dzielnicy… Chodzi o fryzjera 
damsko-męskiego „Janeczka”, 
który mieścił się  na ul. Chruś-
ciela 9A, a wcześniej od 1975 
roku na Nowym Rembertowie. 
Właścicielką zakładu jest Pani 
Janeczka – profesjonalistka, dla 
której praca jest sensem życia, 
jej wielką pasją. 

- Od najmłodszych lat fascy-
nował mnie ten zawód – zwie-
rza się Pani Janeczka. – Moja 
mama, gdy chciała się uczesać, 
zabierała mnie ze sobą do fryzje-
ra. Siedziałam i przypatrywałam 
się fryzjerkom, z którymi później 
miałam przyjemność pracować. 

Szkołę fryzjerską ukończy-
ła w Warszawie przy ul. Złotej. 
Choć ma już swoje lata, to ener-
gii życiowej i optymizmu móg-
łby jej pozazdrościć niejeden 
30-latek. Kiedy przekroczymy 
próg zakładu, od pierwszych 
słów czujemy, że Pani Janeczka 
to człowiek – instytucja. To oso-
ba, która kocha ludzi, lubi z nimi 
rozmawiać, chętnie ich słucha, 
ale sama ma też wiele do powie-
dzenia. – Jestem jak antyk, jak 
kronikarz tej dzielnicy – mówi o 
sobie. – Choć prowadzę zakład 
od lat 60-tych, klienci doceniają 
mnie za to, że reprezentuję starą 
szkołę. 

Do Pani Janeczki przyjeż-
dżają klienci z odległych dzielnic 
Warszawy i nie tylko. Dlaczego? 
– Po Pani Janeczce nie trzeba 
poprawiać, robi dokładnie to, 
czego sobie życzy klient i pamięta 
fryzury swoich stałych klientów – 
stwierdza jeden z nich. 

Wśród jej klientów były ta-
kie sławy jak Violetta Villas czy 
Jacek Kuroń.

Mocno związana z dziel-
nicą w 1985 roku wybudowa-
ła pawilon na wynajmowanej 
działce przy ul. Chruściela 9 i 
prowadziła tam zakład fryzjer-
ski przez 25 lat. Córka Pani Ja-
neczki, Iza, kontynuuje rodzin-
ne tradycje - posiada zakład 
fryzjerski na Marysinie.

- Kiedy dzielnica upomniała 
się o działkę, zburzono mi pawi-
lon i posiano tam trawę, prze-
żyłam szok. Ale nie załamałam 
się z tego powodu. Jestem silna 
i uparta, nie cofam się nawet o 
krok. Wynajęłam lokal najpierw 
na osiedlu Sady Rembertowskie, 
a obecnie razem z pracownica-
mi, które są ze mną od wielu lat: 
Ewą, Małgosią i Hanią, przyj-
mujemy w lokalu przy ul. Gra-
werskiej 5.

Praca w zawodzie fryzjer-
skim sprawia mi ogromną satys-
fakcję, cały czas realizuję swoje 
plany i pomysły.

Pamiętam Rembertów zabudowany pojedynczymi domami, 
brak było tu autobusów i zasuwało się „z buta”. Potem kursował je-
den autobus. Stało się bardzo długo na przejeździe kolejowym, skąd 
widać było pola i łany zbóż. Były tylko dwa zakłady fryzjerskie, więc 
byłam poszukiwanym fachowcem. Dziś martwię się tylko o to, by nie 
zabrakło mi zdrowia, bo chcę jak najdłużej pracować.
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PRACA

• Zatrudnię do sklepu spożywczego 
w Zielonce. Tel. 22 781 94 58

• Zatrudnię krawcową do szycia 
zasłon, firan w Rembertowie. 
Tel. (22) 612 88 68, 602 725 222

• Zatrudnię brukarzy. Tel. 512 28 92 77
• Zatrudnimy szwaczki do szycia 

odzieży roboczej w Rembertowie. 
Tel. (22) 610 20 15

• Zatrudnię pracownika do montażu 
systemów wentylacji i klimatyzacji. 
Tel. 501 021 091

Radio FAMA Wołomin poszukuje osoby 
na stanowisko przedstawiciel handlowy. 
CV prosimy przesyłać na adres mailowy 
wolomin@radiofama.com.pl • MASAŻ - REHABILITACJA - Terapia 

bólów kręgosłupa. Możliwość dojaz-
du. Anna Michalska Fizjoterapeuta. 
Tel. 733 553 669

• MASAŻ - REHABILITACJA Terapia bó-
lów kręgosłupa. Możliwość dojazdu. 
Mateusz Mikulski Fizjoterapeuta. 
Tel. 881 294 609

• Odstąpię działającą cukiernię w Ząb-
kach. Pilne.  tel. 501 166 441

• Sprzedam używane z Niemiec: pralki, 
lodówki, zmywarki, rowery, zamra-
żarki, piekarniki do zabudowy itp. 
Tel. 502 188 233

SKUP, SPRZEDAŻ REKUPERATORY,
KLIMATYZATORY

BUDOWLANE

GEODETA
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

Mapy do celów projektowych 
i prawnych, podziały i rozgraniczenia, 

wznowienie granic.

USŁUGI

Toczenie, frezowanie, 
konwencjonalne CNC, TIG, 3D, 

koła zębate wykonuje TOK-FREZ, 
Wołomin, ul. Łukasiewicza 7, 

tel. /22/ 787-61-80

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW, SZYBKO, 
TANIO, SOLIDNIE 502-053-214 

Posadzki miksokretem, 
zacieranie mechaniczne. 

Tel. 797 357 222

Przyjmę do pracy od zaraz na 
produkcję do cukierni 

w Marianowie. 
Tel. 691 950 713, 691236 222

TARTAK - Nadma, Jaworówka 44
Tel. 514 202 038, 882 840 184

Drewno opałowe, kominkowe, 
brykiet, pelet. 

Tarcica, deska, więźba dachowa, 
szalówka. Transport

www.opaltartaknadma.pl

Zatrudnię piekarza lub pomoc 
i kobietę na nocną zmianę. 
Dąbrówka, Tel. 601337495

Auto części Volkswagen, Audi
Tel. 512-008-626

Wiktorów koło Radzymina,
ul. Radosna 18

NIERUCHOMOŚCI

MOTORYZACJA

• Sprzedam mieszkanie w Rembertowie, 
45 m kw., dwupoziomowe, bezpośrednio, 
tel. 601 851 504

• Sprzedam bezpośrednio! Nowe 
mieszkania 3-pokojowe, duży taras, 
szybka winda, idealna lokalizacja. Okazja! 
Tel. 885 515 525

• Nowe tanie i energooszczędne domy w 
Sulejówku bezpośrednio do dewelopera. 
Szczegóły: www.domynarataja.pl Tel: 
(22) 3317600, 602224161,  660782055

• Sprzedam pół bliźniaka w Rembertowie. 
Tel. 601 21 64 55

• Wynajmę lokal o pow. 60 m kw. 
w Ząbkach. Tel. 501 166 441

PRZEPROWADZKI
TRANSPORT

www.trans-mart.pl
tel. 22 781-60-03, kom. 601 911 362

Haki, tłumiki, mechanika: 
Zielonka, ul. Poniatowskiego 49

tel. (22) 7611026

Zakład Kamieniarski wykonuje: 
nagrobki, parapety, schody. 
Wołomin. Tel. 502 472 396

Cyklinowanie, piaskowanie, 
malowanie. Tel. 534085324

Badanie fizykochemiczne wody,
filtry do wody. Tel. 783 800 800

BIUROWE

SKUP AUT
Kupię każdy samochód 
osobowy i dostawczy, 
również rozbity i bez 

dokumentów. 

Tel. 789 090 573

Polski węgiel, orzech, groszek, miał 
i kruszywo. L. Czumaj, tel. 601 424 209

Zatrudnię krawcową do poprawek kra-
wieckich w Ząbkach. Tel. 602 304 503

Sprzedaż kostki granitowej, piachu 
wiślanego, żwiru i tłucznia, wybu-
rzenia i rozbiórka różnych obiektów. 
Tel. 604 405 826

Przy Orlej
Gabinet Weterynaryjny

pon.-pt. 9.00 - 20.00, sobota 10.00 - 16.00
Ząbki, ul. Orla 20

Tel. (22) 799 23 35, kom. 505 077 525 
www.weterynarz-zabki.waw.pl

Zatrudnię do pracy w cukierni 
w Trojanach z możliwością 

zakwaterowania. Tel. 502 617 823

PRACA ZMIANOWA!
Zatrudnię kobiety na produkcję do 

cukierni - na stale.
Praca dwuzmianowa w godzinach 

7.00- 15.00  i  10.00-18.00.
Przyjmę osoby bez żadnego 

doświadczenia
Karpin k. Trojan.Tel. 500 760 720

PRACA W CUKIERNI!
Zatrudnię kobiety na produkcję do 

cukierni - na stale.
Praca  w godzinach  10.00-18.00.

Przyjmę osoby bez żadnego 
doświadczenia

Karpin k. Trojan. Tel. 500 760 720

PRACA NA NOCE!
Zatrudnię kobiety na produkcję do 

cukierni - na stale.
Praca na noc w godzinach 

20.00-6.00.
Przyjmę osoby  bez żadnego 

doświadczenia.
Karpin k. Trojan. Tel. 500 760 720

AUTO-GAZ, montaż, serwis 
mechanika pojazdowa, 

wieloletnie doświadczenie, 
FHU „Wiktor” Trojany 37 B 

606 992 461
www.fhu-wiktor.com.pl

STUDNIE Paweł Folman 
Tłuszcz - ul. Kolejowa 4

pawelfolman@interia.pl
tel. 604211417

Hydro-Dan 
Usługi hydrauliczne 

tel. 507-701-878

BRUKARSTWO
podwórza, podjazdy,opaski, chodniki, 

odwodnienia terenu, parking itd.
schody, tarasy, palisady

Grzegorz Lewandowski, Dąbrówka, 
Trojany 83a, tel. 512289277

WYRÓB I SPRZEDAŻ 
MATERIAŁÓW BUDOWLANYCH 

– E.Kalicki. Ogrodzenia betonowe, 
pustaki łupane, stropy Teriwa. 

Atrakcyjne ceny. 
Tel. (22) 799 93 89, 604 555 651

kamień polny, łupany, ogrodzenia, 
grille, altany, układanie kostki brukowej

Krzysztof Kozłowski
tel. 663 4162 95; www.e-kamyk.pl 

Usługi remontowo - 
wykończeniowe, glazura, 

terakota, gipsowanie, 
malowanie, hydraulika i panele. 

Tel. 606 826 224

Usługi ogólnobudowlane 
elewacje styropianem, remonty, 

wykończenia, podbitki, 
poddasze, tel. 504-298-135

Do wynajmu lokal handlowo-
usługowy w centrum Ząbek. 

Tel. 609 621 112

MARKSBUD - Usługi kontenerami 
Mariusz Toczyski - Ząbki

Wywóz odpadów budowlanych, 
gruzu, ziemi, piachu. 

Tel. 698 214 790

Kasacja samochodów, skup złomu, 
sprzedaż części, naprawa samocho-
dów, zbiórka sprzętu AGD i RTV. 
JAN TOKARSKI, Poświętne, ul. Szkol-
na 11. Tel./fax: (22) 787-11-65, 668-
46-90-13, 507-01-79-12



Nagroda za zwycięstwo
Po raz pierwszy w historii Turnieju Z Podwórka na Stadion o Puchar Tymbarku Mistrz obro-
nił tytuł! Dokonała tego drużyna UKS Ząbkovia Ząbki w swoim czwartym z rzędu występie w 
Wielkim Finale.

W nagrodę za zwycięstwo 
w XVII edycji Turnieju „Z 
Podwórka na Stadion o Pu-
char Tymbarku”, dziewczynki 
z KKS Katowice i UKS Ząbko-
vii Ząbki oraz chłopcy z UKS 
Irzyk i SP 45 Wrocław mogli 
spełnić swoje marzenia. Obej-
rzeli na żywo mecz Polska-
-Rumunia, a także spotkali się 
z reprezentacją Polski oraz se-

lekcjonerem Adamem Nawał-
ką i sztabem szkoleniowym. 
Teraz na najlepszych zawod-
ników rozgrywek czeka miej-
sce podczas Letniej Akademii 
Młodych Orłów. 

Przypomnijmy o sukce-
sie młodych zawodniczek z 
Ząbkovii. W drodze do Wiel-
kiego Finału dziewczyny jak 
burza wygrały swoją grupę, 

UKS Ząbkovia Ząbki 

wygrywając kolejno: z lubel-
skim 7:0 (5:0), bramki: Maja 
Grzybowska x 2, Patrycja Ko-
zarzewska x 2, Zosia Sobota x 
2 i Oliwia Piotrowska, z war-
mińsko - mazurskim 7:0 (4:0). 
Bramki : Patrycja Kozarzew-
ska x 4, Maja Grzybowska, 
Oliwia Piotrowska i Zosia So-
bota (głową), ze świętokrzy-
skim 4:2 (2:0). Bramki: Patry-

cja Kozarzewska x 2, Zuzanna 
Kazimierczuk i Oliwia Pio-
trowska.

Mecz ćwierćfinałowy to 
kolejna koncertowa gra na-
szej drużyny i zwycięstwo nad 
województwem dolnośląskim 
9:0 (5:0). Bramki: Maja Grzy-
bowska x 3, Patrycja Koza-
rzewska x 2, Zosia Sobota x 2, 
Zuzia Kazimierczuk i Oliwia 
Piotrowska.

W półfinale UKS Ząbko-
via Ząbki także nie straciła 
bramki. Dziewczęta wygrały 
z województwem śląskim 4:0 
(2:0). Bramki: Patrycja Koza-
rzewska x 2, Maja Grzybow-
ska i Zuzia Kazimierczuk.

Wielki Finał to wielka gra 
nerwów - rozgrywał się bo-
wiem na murawie Stadionu 
Narodowego, transmitowa-
ny był na żywo przez Telewi-
zję Polsat. Tuż przed gwizd-
kiem kończącym pierwszą 
połowę pierwszą bramkę dla 
UKS Ząbkovia Ząbki strzeli-
ła Patrycja Kozarzewska. Na 
2:0 podwyższyła Maja Grzy-
bowska. Nasze przeciwniczki 
(drużyna KA 4 Respect Kro-
bia z województwa wielko-
polskiego) w samej końcówce 
spotkania strzeliły honorową 
bramkę. Końcowy wynik to 
2:1.

Bilans bramkowy druży-
ny w całym Turnieju to 33:3.

Tytuł Najlepszej Zawod-
niczki Turnieju dla Mai Grzy-
bowskiej.

Skład „złotej” druży-
ny: Zuzanna Bartha, Zofia 
Bloch (bramkarka), Zuzanna 
Błażkowska, Maja Grzybow-
ska (Najlepsza Zawodnicz-
ka Turnieju), Zuzanna Kazi-
mierczuk, Julia Kowalczyk, 
Patrycja Kozarzewska, Olga 
Luberadzka, Oliwia Piotrow-
ska (kapitan) i Zofia Sobota. 
Trenerzy: Marcin Wojda i Ja-
rosław Dobrowolski.

Beata Komosińska - Ferens
UKS Ząbkovia Ząbki

Cały czas trwa nabór uzupełniający do drużyn UKS Ząbkovia Ząbki od U-8 do 
U-15. Serdecznie zapraszamy. Telefony kontaktowe: 534 704 230 i 500 407 534, 
e-mail: zabkovia@onet.pl

Święto Narodowe 
Gruzji

Z tej okazji odbyła się pod-
niosła uroczystość, w której 
uczestniczyli znakomici goście.

Wśród zaproszonych przez 
Nikoloza Nikolozishvili, amba-
sadora Gruzji w Polsce, obecni 
byli m.in. posłowie i senatoro-
wie Sejmu i Senatu RP, przed-

stawiciele MSZ, znane osobi-
stości z kręgów kultury, sztuki, 
polityki. W uroczystości wziął 
udział również burmistrz Ko-
byłki Robert Roguski z mał-
żonką. 

Tekst i foto:  Andrzej Lek

Wśród gości ambasadora burmistrz Robert Roguski z małżonką

Kwiaty od burmistrza Kobyłki Roberta Roguskiego


